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Hei! 
  
  
Dette vil jeg ha som merknad til rapporten: 
"Jeg vil først og fremst berømme Patrik, Anita og Fredrik for et godt og grundig arbeid med rapporten. 
Jeg har dessverre ikke vært nok aktiv i denne gruppa. Derfor har jeg ingen grunn til å kritisere noe av 
innholdet, men jeg kan ikke stille meg bak rapporten. 
  
Jeg er enig i den kritikken som fremsettes i forhold til svakhetene med bruken av anbud innenfor 
oppvekst, helse og omsorg. Jeg er også enig i kritikken om at det legges for stor vekt på pris i forhold 
til kvalitet i anbud. Men jeg vil gå lengre, og si at dette er tjenester som det offentlige selv skal ta seg 
av, med et supplement av ideelle ikke profittbaserte organisasjoner. hvis disse kaller seg sosiale 
entreprenører, så er det helt greit for meg. 
Det som vil kunne gi kommunene den kompetansen som disse innehar, er å avvikle bestiller/utfører 
modellen og at kommune selv utfører disse tjenestene og ansetter de med den kompetansen som 
mange i disse sosiale entreprenærene innehar. Dette vil kunne bli den billigste og beste løsningen. De 
ansatte, uavhengig hvem som er arbeidsgiver skal også sikres gode lønns- og arbeidsforhold." 
  
Mvh 
  
Ragnar Leine 
Rødt Grünerløkka 

 


